

2019 Annual Registration Luncheon

歡樂迎新年



Dear Members:

It is time for the WTIC Annual Registration Luncheon again. At this assembly, we will vote for the 2019 board of directors and board of supervisors, present the 2018 club report along with the fiscal year financial statement and the 2019 program with the year budget. A concert will be performed by the Chinese Orchestra from FU HSING KANG COLLEGE for celebrating the Lunar New Year. Please come for electing the boards' members and enjoy the beautiful Chinese classical music!

Venue: The Grand Ball Room, **Regent Taipei**
3rd FL, No.3, Lane39, Sec.2, Zhongshan N. Rd., Taipei

Date & Time: 10:30 ~ 14:00, Thursday, **February 14, 2019**

Lunch Fee: NT \$ 1500/ per person(paid on site)

Membership Annual Dues: NT \$ 1500/ per person

Looking forward to seeing you!

With warm regards,

Vivienne Shen

President, Welcome to Taipei International Club

親愛的會員姊妹們：

台北市迎新會謹訂於 2019 年 2 月 14 日(星期四)上午十時三十分，於台北市晶華酒店三樓舉行年度會員大會，並進行第 29 屆理監事改選。我們也邀請了政治作戰學校的國樂老師組成之國樂團，演奏中西樂曲，以歡慶佳節！敬請務必於 11 時前完成報到手續，以便準時進行投票，謝謝！

Program 活動規劃：

10:30—11:00 報到及繳費(年度會費及餐費)

Registration/ Payment of the Annual Dues and Lunch Fee

11:00—11:20 2019 理監事選舉 Elections

11:20—12:00 會員大會 the Annual Membership Assembly

12:00—12:40 國樂表演 Chinese Classical Music Performance

12:40—14:00 自助餐會/摸彩

Buffet Luncheon/ Lucky Draw

除榮譽會員外，所有會員均有投票權，憑 2019 年會費收據領取選票。不克參加之會員得委託其他會員現場代繳會費並代理投票。每一位會員僅能接受一名會員委託，依委託者的簽名委託書與其 2019 年會費收據領取選票。換句話說，一人最多領取兩張選票。

A member may receive one ballot by showing the receipt of the payment of the annual dues. Any member unable to attend the meeting can authorize another member to pay the dues on site and to vote by signing proxy's authorization. A member may carry only one proxy vote. In other words, no one may receive more than two ballots.

不克出席而未能委託現場代繳者，請將本年度會費電匯本社銀行帳戶，務必註明會員中/英文全名並保留電匯收據。

Any member unable to authorize another member to pay the dues on site can wire the money to the account of WTIC as indicated below. It is important that you write down both of your

English and Chinese names on the wiring paper for future tracking. The reservation of the receipt is also highly recommended for the same purpose.

Wiring information 匯款資料:

銀行戶名: 社團法人台北市迎新會

銀行帳號: 086-01-90051-4 (銀行代號: 017)

兆豐國際商業銀行/駐外交部簡易分行 Tel: 02-23482066

RSVP by Monday, February 11, 2019

Yes, I will attend the Annual Registration on February 14, 2019

No, I will not attend the Annual Registration on February 14, 2019

Name: _____

Tel: _____ Cell: _____

Guest Name: _____

Guest Name: _____

Please fax to Ms. Elizabeth Hsieh 謝琬女士 at 02-2361-2053

or Email: elizabeth2802@yahoo.com.tw

Should you have any inquiry, please contact:

Lily Yeh 葉芳菲 at 0989-530-682

Sophia Chiang 江苑君 at 0929-888-298



2019 年投票委託書

Voting Proxy Authorization

I, _____, can not attend the WTIC Annual Registration Luncheon 2019.

I authorize _____ to vote on my behalf.

本人 _____ 不克出席本會 2019 年度會員大會，茲委託本會會員 _____ 代理投票並參與表決。

To 此致

Welcome to Taipei International Club 台北市迎新會

Authorizing member 委託人 _____ (Please sign)

2019 年 月 日

Please fax the proxy authorization to Ms. Elizabeth Hsieh at 02-23612053 before February 11th, 2019 or hand it to the authorized member for paying the dues on your behalf on site.

請於 2 月 11 日前傳真給 謝琬女士 FAX: 02-23612053 或交付受委託人攜至會場並代

為繳費 (Each member may only carry one proxy vote. 每一位會員僅能接受一位會員委

託)